
Notulen MR-vergadering 9-10-2023  
Aanwezig MR: Patrick (Voorzitter), Tom, Marieke en Wouter 

Directie: Ina  
 

We hebben in deze vergadering gesproken over trainingen voor MR-leden. Er zal gekeken worden 

naar iets op het financiële vlak. Verder gaan we aan de slag met ouderparticipatie. Idee is om tijdens 

een kwaliteitscafé/thema-uurtje waarin de stand van zaken rondom de school besproken wordt als 

MR te participeren.  Tevens zal er gekeken worden of de MR gekoppeld kan worden aan Kwieb zodat 

we daarin kunnen communiceren met de ouders.  

De schoolgids is inmiddels geüpdatet en zal door Patrick namens de MR ondertekend worden. Vanaf 

volgend jaar zouden de schooltijden mogen worden aangepast naar 14.00 uur. Naast dat dit met het 

team besproken wordt zal dit t.z.t. ook in de MR besproken worden.   

Aanstaande vrijdag, 13 oktober, is er een gesprek met Geert over de stand van zaken rondom de 

inspectie.   

19 oktober is er een gesprek op het hoofdkantoor. Dit zal eerst worden gedeeld met team. Wat wil de 

inspectie zien om van een onvoldoende naar voldoende te komen?   

Gynzy is leidend, maar hier zeker de montessori-materialen bij blijven gebruiken bij instructie en 

tijdens verwerking. 

 

Er zal voortaan op maandagen na schooltijd vergaderd worden. 

 


